

Date: 10th March 2025

Subject: OQ Exploration & Production signs Exploration and Production Sharing Agreement for onshore Block 54

التاريخ: 10 مارس 2025

الموضوع: توقيع اتفاقية الاستكشاف ومشاركة الإنتاج لمنطقة الامتياز 54

OQ Exploration & Production SAOG ("OQEP") announces, the signing of the Exploration and Production Sharing Agreement ("EPSA") for Block-54 with the Ministry of Energy and Minerals of the Sultanate of Oman ("MEM") on March 10th, 2025. According to the EPSA, OQEP will hold a 60% participating interest and will be the operator of Block-54. Genel Energy plc ("Genel Energy") will join OQEP in Block-54 as a non-operating partner holding the remaining 40% participating interest.

Both organizations have formalized a Joint Operating Agreement ("JOA") to streamline operations within Block-54. The agreements will enter into effect upon the issuance of a Royal Decree ratifying the EPSA.

It is worth mentioning that the Block mentioned above is under exploration and evaluation through geological studies, seismic surveys and exploratory drilling and we will inform the Shareholders of any further details later.

Best Regards,

تعلم شركة أوكيو للاستكشاف والإنتاج ش.م.ع عن توقيع اتفاقية الاستكشاف والإنتاج لمنطقة الامتياز 54 مع وزارة الطاقة والمعادن بتاريخ 10 مارس 2025م. ستتملك أوكيو للاستكشاف والإنتاج وفقاً للاتفاقية حصة مشاركة بنسبة 60% وستعمل كمشغل لمنطقة الامتياز 54. ستضم شركة جنيل للطاقة ("Genel Energy") إلى أوكيو للاستكشاف والإنتاج في منطقة الامتياز 54 كشريك غير مشغل يمتلك الحصة المتبقية والبالغ قيمتها 40%.

وقد قامت الشركتين بالتوقيع على اتفاقية التشغيل المشترك ("JOA") الخاصة بتشغيل العمليات في منطقة الامتياز 54. وستدخل الاتفاقيات حيز التنفيذ بعد صدور المرسوم السلطاني الخاص بالتصديق على اتفاقية الاستكشاف ومشاركة الإنتاج.

وجدير بالذكر أن منطقة الاستكشاف المذكورة أعلاه لا تزال قيد الدراسة والتقييم بالمسوحات الزلزالية والحفر الاستكشافية وسيتم موافاة المساهمين بأي تفاصيل أخرى في وقت لاحق.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،



أحمد بن سعيد الأزكوي
الرئيس التنفيذي

Ahmed Said Al Azkawi
Chief Executive Officer